
Referat fra ordinært bestyrelsesmøde i afd. 42 den 7. august 2018

Fremmødte: Jan, Ingolf, Arne, Ellen, Anika, Lars, Pernille, Inger, Minna.
Afbud: Ingen

Mødeleder: Lars
Referent: Inger

Dagsorden.
1. Godkendelse af dagsorden: Godkendt
2. Godkendelse af sidste referat:
3. Formanden orienterer: 
4. Nedsættelse af udvalg:
5. Referat fra diverse udvalg:

◦ Bygge
◦ Økonomi 
◦ Aktivitets 
◦ motions 
◦ Redaktion 
◦ Udv. vedligehold

6. Indkommende forslag:
7. Bordet rundt:
8. Evt.:

9. Godkendelse af dagsorden: Godkendt
10.Godkendelse af sidste referat:
11. Formanden orienterer: 

◦ Møder med afd. 41 er lidt svært, da tidspunkterne bliver lagt når Jan er på 
arbejde og han har svært ved at holde fri til disse.

◦ Ellen læser et Facebook indlæg op fra Ove Hansen (afd. 41) som er 
offentliggjort i dag. Ove har gjort et kæmpe stykke arbejde med Banko, ingen
tvivl om det.
Løget By Day den 8. september er på plads, Ellen har knoklet med gevinster 
til dage, der er flere gode gevinster. bl.a. cykler og weekend ophold i 
sommerhus.
Politimøde ikke en succes, da der kun mødte Henrik og Jan op.
Politiet kører jævnligt rundt i området.

◦ Der går en Asiatisk kvinde rundt og spørger efter vand, pas på hende.
Jan er kommet ind i driftsudvalget ved AAB.

12.Nedsættelse af udvalg:
◦ Redaktionsudvalg: Arne, Ellen, Inger, (Per Tommy frivillig)
◦ Udvendig vedligehold: Arne,Anika, Inger.
◦ Aktivitetsudvalg: Jan, Ellen, Anika, (Birthe Hansen frivillig)
◦ Byggeudvalget: Ellen, Jan, Arne, 
◦ Økonomiudvalget: Arne, Minna, Ingolf, Lars.
◦ Motionsudvalget: Jan, Minna, Pernille.

13.  Referat fra diverse udvalg:
◦ Byggeudvalget: 

▪ Udvalget bliver nedlagt om et par måneder, når entreprenørene er 
færdige.



◦ Økonomiudvalget: 
▪ Intet nyt.

◦ Aktivitetsudvalg: 
▪ Løget By Day er ved at være klar, vi starter kl. 7.00, 

◦ Motionsudvalget: 
▪ Intet nyt.

◦ Redaktionsudvalg: 
▪ intet nyt.

◦ Udvendig vedligehold: 
▪ Der skal påbegyndes arbejde med insekt hoteller, her indkaldes 

Casper Crane og Jimmy ?(begge frivillige) til samarbejde om dette 
emne. Ligeledes skal udvalget på havesyn omkring i afd. 42.

◦ Inv. Vedligehold:
▪ På budget

14. Indkommende forslag:
▪ ingen

15.Bordet rundt:
▪ Ellen: Er det ikke muligt at få koden til bommen? Jo færre der ved 

koden des lettere er det at holde styr på hvem der har den.
▪ Lars: Intet.
▪ Arne: Er der kommet småbørnsgynger op?  Gelænder ved åen ? 

Kursus/repræsentantskabstur.
▪ Ingolf: Intet.
▪ Jan: Intet.
▪ Anika: Intet.
▪ Minna: Affaldscontainere bliver fyldt og så ligger der affaldsposer og 

flyder, det er især galt i weekender. Måske en rundeskrivning på andre
sprog.

▪ Pernille: Intet
▪ Inger: For meget fart på biler ved blok 14-77-75, kommer der bump? 

Vedr. husdyr, der er nogen der ha flere husdyr end lovligt. Klager skal 
sendes til AAB, Mindegade. med ejers navn og adresse.

16.Evt.:
▪ Smørehold er klar,  Pouls teen Kommer og hjælper, Jørgen fra afd. 41

vil gerne komme med hjemmeværnet.

Næste Ordinære bestyrelsesmøde: d. 4-9-2018 kl. 19.00

Referent: Inger S. S. Therkelsen


